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Soort bijeenkomst Bestuursvergadering 

Voorzitter  Steven Soederhuizen 

Secretaris Marjo van den Broek 

  

  
 

Aanwezig:  

Lars van  Beek, 

Marjo van den Broek, 

Steven Soederhuizen 

 

Gasten:  

 

Afwezig:  

Notulen 

Opening, vaststellen agenda, goedkeuring notulen 

De vergadering opent om 20:05 en de notulen van augustus worden goedgekeurd. 

 

Mededelingen 

Marjo geeft aan dat zij de laatste 2 weken van november niet beschikbaar is om persoonlijke redenen en 

daarom ook niet bij de ALV kan zijn. 

 

Het seizoen is goed begonnen. Ducks heeft 3 uit 3 wedstrijden gewonnen.  Het bestuur ziet dat de 

organisatie sterk is geprofessionaliseerd en dat er ook nieuwe gezichten op de trainingen te zien zijn.  

 

Het bestuur bespreekt de mails vanuit Eindhoven m.b.t. werving van (oud) Ducks leden. Het bestuur besluit 

hier niet verder op in te gaan aangezien de leden die het betreft al goed terecht zijn gekomen. 

 

Bestuurlijk/Algemeen 

Er zijn geen punten ingebracht. Het bestuur bespreekt de agenda voor de ALV.  Marjo zal het sjabloon voor 

de presentatie doorsturen.  Kascontrole wordt gedaan door Rein en Remco.  Controle zal steekproef 

gebaseerd zijn als gevolg van handover financiële administratie. Steven vraagt Rick mail te sturen naar 

Marjo m.b.t. informatie over bierproeverij. 

 

Financieel 

Er zijn geen punten ingebracht. 

 

Facilitair 

Rein heeft een offerte ontvangen voor zonnepanelen. Het is een investering van Eur 9-11K met een 

terugverdientijd van 3,4 tot 4,8 jaar. Mogelijk dat er subsidie op aangevraagd kan worden. Voor LED 

verlichting is de investering ca Eur 24-25K met een mogelijke subsidie van Eur5-8K. Het bestuur bespreekt de 

mogelijkheid om een investering vanuit de gemeente te ontvangen.  Nu moeten er gemiddeld 3 lampen 

per jaar worden vervangen.  Dat is een kostenpost van ca Eur 1K per jaar.   

 

Technisch 

Steven heeft een aanbod van Dukes ontvangen m.b.t. 3de team. Zij zijn geïnteresseerd in clusteren met 

Ducks omdat ze structureel extra spelers hebben. Steven heeft met Oysters besproken en die hebben 

positief gereageerd. Het gaat heel goed met het senioren team maar de basis is nog steeds wat smal, zeker 

met winter op komst.  Met het aanbod van Dukes kunnen we het team aanvullen. Piet heeft inmiddels met 

bond geregeld. Dit blijkt een praktische en pragmatische samenwerking.  

 

 Event kalender 

Munsel/Selissen event juni 2024 

Het bestuur bespreekt het evenement dat stichting Wijk Munsel Selissen wil organiseren in juni 2024 bij de 

sportverenigingen.  
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Het bestuur bespreekt om tijdens de herfstvakantie clinics aan te bieden voor de BSO. 

 

Communicatie 

Het bestuur besluit om een keek op jaar nieuwsbrief uit te brengen na de ALV. 

 

Actielijst 

Enkele acties zijn afgerond en nieuwe zijntoegevoegd. 

 

Wvttk 

Gasten volgende vergadering 

Het bestuur besluit om Pim uit te nodigen voor 21 november. 

 

Steven besproken met Hans m.b.t een busje.  Steven gaat navragen wat de status is.   

 

 

Besluiten 
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